
Zápis ze schůze výboru SVJ Klatovská-Hrnčířská 

 

Místo konání: Klatovská 2, Brno    

Datum:  3.6.2025 18:30 – 20:30 

Přítomní: Bochníček, Doležel, Zdražílek, Buchtová, Mikysková, Teller, Horáková. 

Nepřítomní:  Remsová, Grešša (omluven, plná moc), Žák (omluven). 

Hosté: Křenek, Rozwalka. 

Program: 
1. Úvod 
2. Kontrola zápisu z minulé schůze 
3. Vyhodnocení shromáždění – Graffiti 
4. Různé  
5. Návrh plánu činnosti výboru  

 
 
Zápis schůze: 

Bod 1 programu schůze – Úvod: zahájení schůze, projednání programu schůze, schválení programu 
hlasováním. Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
 
Bod 2 kontrola zápisu z minulé schůze  

1. Závada fasády – odpadlá a poškozená omítka na okapovém žlabu. Žlaby na Hrnčířské opraveny, 
z důvodu podezření na další závady bude objednána kompletní kontrola oprava žlabů. Poté bude 
zadána oprava omítky firmě Kalaha.  

2. Úklid společných prostor - vyklizení nepořádku – Poptán fy. Habijanič, z důvodu vytížení opět 
přesunuto na leden – termín bude oznámen (nástěnky, e-mail) – Výbor prověří dostupnost 
možnosti vyklizení. 

 
Bod 3 programu – Vyhodnocení shromáždění - Graffiti 

Na základě rozhodnutí shromáždění výbor poptal realizaci graffitti na štítových stěnách. Do 
dnešního dne dorazilo 5 návrhů, výbor probral návrhy společně s architekty a nakonec se 
rozhodl předložit všechny návrhy členům shromáždění prostřednictvím webové stránky a 
nástěnek ve vchodech. Vlastníci budou požádání o vybrání návrhu prostřednictvím e-mailu 
nebo vhozením do schránky SV – Hnrčířské 14 do konce měsíce června. 
 

Bod 4 programu – Různé  
- Probíhá oprava hromosvodu na základě revize – do konce měsíce června, včetně výškových 

prací z plošiny, vchody Klatovská 4 a Klatovská 12. 
- Zatékání do bytu p.Staškové – dodán znalecký posudek k dni schůze výboru. Výbor se 

seznámí s obsahem posudku .. 
- Nahlášen požadavek na opravu kanálu na městskou část, ale vyjádření zadáno do plánu 

oprav. 
- Návrh na bod shromáždění – výmalba všech vestibulů ve vchodech. 
- Návrh na opravu a zkulturnění toalet v prádelnách 1PP ve vchodech.  Výsledek hlasování o 

návrhu: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
- Přeplatky za vyúčtování by měly být poslány do konce června. 



 
Bod 5 programu – Návrh plánu činnosti výboru   

Termín příští výborové schůze – bude určen dle potřeby. 
 
Ukončení schůze.  
 
Zápis provedl :      Zápis ověřil : 

……………………………….     ………………………………. 
Miroslav Bochníček                    Josef Doležel 


